
SOUBOR USNESENÍ 

z jednání zastupitelstva města dne 27. 7. 2020 

Program jednání: 

1.   Účetní závěrka za rok 2019  

2.   Závěrečný účet města za rok 2019      

3.   Vnitřní směrnice 

 
 

 

Usnesení č. 2020/13/1  

Zastupitelstvo Města Rožmberk nad Vltavou 

I.schvaluje: 

zapisovatele zápisu pí. Magdu Radovou 

II.schvaluje: 

ověřovatele zápisu Mgr. Drahomíru Čížkovou a pana Jana Stříhavku   

III.schvaluje: 

program jednání 

 

Usnesení č. 2020/13/2  

Zastupitelstvo Města Rožmberk nad Vltavou 

I.schvaluje: 

závěrečný účet Města Rožmberk nad Vltavou za rok 2019 s výhradami, na jejichž základě 

přijme organizace opatření potřebná k nápravě chyb a nedostatků 

 

 

Usnesení č. 2020/13/3  

Zastupitelstvo Města Rožmberk nad Vltavou 

I.schvaluje: 

Vnitřní směrnici Města Rožmberk nad Vltavou č. 2/2020 – Pravidla pro zadávání veřejných 

zakázek malého rozsahu Městem Rožmberk nad Vltavou dle ustanovení  §27, zákona 

č.134/2016 Sb. 

 

 

 

 

Různé: 

V.Krotká – prosila bych o zasílání zápisů ze zastupitelstva nebo aby byly vyvěšeny na úřední 

desce 

Pí Schwarzová – na úřední desku není povinnost dávat zápisy ze zastupitelstva, pouze se musí 

dávat usnesení. Můžeme zápisy uveřejňovat, nemáme žádné tajnosti. Domluvíme se a zápisy 

zastupitelům budou pravidelně zasílány. 

P. Kukolík – kdo kontroluje zakázky 



Pí Schwarzová – pokud jsou to malé zakázky, obracíme se na renomované firmy, každá 

zakázka má předávací protokol. Zakázky nám kontroloval např. Ing. Jankovec. U větších 

zakázek je stavební dozor. 

P. Kukolík – opravená opěrná zeď V Rožmberku nad Vltavou vypadá moc hezky, ale cesta ke 

kempu je po opravě ve špatném stavu. 

P. Dobiáš – cestu ke kempu jsem já financoval, nechal jsem opravit díry na cestě, město 

opravovalo rigol. 

Pí Schwarzová – cesta není města, je lesů, nemůžeme ze zákona opravovat cizí majetek 

P. Rosenberg – kdo má na starosti cestu ke Švýcaráku, jsou na ní spadlé stromy 

Pí Schwarzová – cesta je lesů 

P. Kukolík – co se bude dělat s rychlostí u benzínky, zda máte v plánu dát na silnici 

zpomalovače, zda se ve městě nezřídí securitní služba. 

Pí Schwarzová – nemůžeme si sami něco dělat na krajské silnici, nejsme bohaté město, 

abychom měli securitní službu. 

P.Mrázek – dle zkušeností je potřeba do vodáckého opilého davu chodit alespoň v 5 lidech. Je 

to velmi nákladná záležitost. Securitní služby nemají žádné pravomoce. 

P.Dobiáš – nahoře na silnici u sloupů parkují auta. Máme problém se dostat ke kempu. Nedá 

se tato situace vyřešit dopravní značnou? 

Pí Schwarzová – vše musí povolit dopravní odbor, vzhledem k bezpečnosti obyvatel na příští 

zastupitelstvo pozveme pana Boledoviče, ředitele policie, aby nám situaci pomohl řešit.  

P. Krotká – jsou nainstalovány kamery u kontejnérů 

Pí Schwarzová – ano  

 

                                          

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Lenka Schwarzová     Mgr. Daniela Fröstlová, DiS. 

starostka       místostarostka 

 
 


